
Interpellatie – gemeenteraad 22/11/2021 

Vlaams Belang 

Onderzoek naar Pfos-Pfas in Ranst 

 

Beste collega’s, 

Participatie van de burger is belangrijk.  Dit was één van de speerpunten van de fractie Vlaams 

Belang. 

Tijdens de gemeenteraad van 17/6/2021 vraagt onze fractie aan het bestuur of er voor onze 

gemeente eventueel een gevaar bestaat dat er Pfos/Pfas of andere vervuilende bestandsdelen in de 

grond of in het grondwater kan terug gevonden worden. 

Vooral rond de site van campus Vesta is deze mogelijkheid reëel, ondanks de nodige getroffen 

maatregelen van de campus zelf. 

Er zou een onderzoek volgen om omwonenden te kunnen gerust stellen, indien nodig. 

Wij hebben hierover nergens communicatie gevonden?  Noch op de webstek noch in uw 

collegeverslagen?   

Kan U zeggen wanneer de onderzoeken zullen plaats vinden en wanneer er eventueel een resultaat 

kan kenbaar gemaakt worden?  En kan dit ook op voorhand gecommuniceerd worden aan alle 

bewoners van Ranst.     

 

Fractie Vlaams Belang 

 


